

Thank you for your interest in the InstaPick2

The information contained in this manual is necessary when using the InstaPick2. Please read through the document before using the InstaPick2.

Operating environment

The environment and equipment described below is required to use this product.

- Device with Bluetooth® BLE
 - Windows 10 or later versions
 - MacOS 11.0 or later versions
- Please refer to our website for information on compatible apps

FCC warning

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Notice

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio / TV technician for help.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

- This class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003.
- Cet appareil numérique de la classe B est conforme à la norme NMB-003 du Canada.

About the RF Exposure

- This transmitter must not be co-located or operated in conjunction with any other antenna or transmitter.
- This equipment complies with FCC / IC radiation exposure limits set forth for uncontrolled equipment and meets the FCC radio frequency (RF) Exposure Guidelines in Supplement C to OET65 and RSS-102 of the IC radio frequency (RF) Exposure rules.
- This equipment has very low levels of RF energy that it is deemed to comply without testing of specific absorption ratio (SAR).

- CE**
- This product is in conformity with the relevant Union harmonization legislation: Radio Equipment Directive: 2014/53/EU
With reference to the following standards applied:

EN 300 328 V2.2.2 (2019-07)

EN 62311:2008

EN 301 489-1 V2.2.3 (2019-11)

EN 301 489-17 V3.1.1 (2017-02)

- The frequency and maximum transmitted power in EU are listed as below
2412-2472 MHz 4.21 dBm

Product Name: InstaPick 2 (CM210)

Size: 31.5x31.5x40mm

Material: PC+ABS

Net Weight: 27g

Make in Taiwan

Ufro Inc.

10F, No. 102, Sec. 1, Yanping N. Rd. ,

Datong Dist., Taipei City 103012, Taiwan (R.O.C.)

感謝您購買本產品

本說明書內容資訊相當重要，使用本產品前請詳細閱讀。

操作環境

使用本產品所需環境與設備如下：

- 搭載低功耗藍芽 (Bluetooth® BLE) 的裝置
 - Windows 10 或其後版本
 - MacOS 11.0 或其後版本
- 相容Apps請參考官網

FCC安全警告

若未經製造廠商明確許可而擅自變更或修改產品，使用者將可能喪失產品使用權。

注意

本產品通過B級數位設備 (class B digital device) 限制測試，且符合FCC規章第15節；上述規範旨在提供合理保護，避免使用時危害居家環境。

本產品會產生、使用、發散無線射頻能量 (radio frequency energy) 。

若未按說明安裝使用，恐干擾無線通訊。

然而，也無法保證本產品不會出現干擾。若本產品干擾了收音機或電視接收 (可由開關裝置電源判斷) ，建議採以下方法校正：

- 調整或移動接收天線位置。
- 增加本產品與電視 (收音機) 之間距離。
- 改用不同電路上的插座。

- 詢問廠商或有經驗的無線電 / 電視技術人員。

本產品符合FCC規章第15節，需符合：(1) 產品不得造成有害干擾、(2) 需接納產品有可能遭任何干擾，包括會造成不理想操作的干擾。

B級數位設備亦遵守加拿大ICES-003標準。

Cet appareil numérique de la classe B est conforme à la norme NMB-003 du Canada.

無線射頻暴露

- 本產品的發射器不得與其他天線及發射器共置 (co-located) 或連接使用。
- 本產品受FCC / IC無線射頻 (radio frequency · RF) 暴露限制規範，上述規範亦適用於此處未列機種，且符合FCC增補C到OET65中的RF暴露規範以及IC RF暴露RSS-102條。

本產品所含RF能量極少，未經測試即視為符合特定吸收率 (specific absorption ratio · SAR) 。

低功率電波輻射性電機管理辦法

第十二條 經型式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。

第十四條 低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前項合法通信，指依電信法規定作業之無線電通信。

低功率射頻電機須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

CE

- 本產品符合相關歐盟調和法規：無線電設備指令：2014/53 / EU 。

並參考以下適用標準：

EN 300 328 V2.2.2 (2019-07)

EN 62311:2008

EN 301 489-1 V2.2.3 (2019-11)

EN 301 489-17 V3.1.1 (2017-02)

- 下方為歐盟頻率與最大發射功率
2412-2472 MHz 4.21 dBm

Product Name: InstaPick 2 (CM210)

Size: 31.5x31.5x40mm

Material: PC+ABS

Net Weight: 27g

Make in Taiwan

Ufro Inc.

10F, No. 102, Sec. 1, Yanping N. Rd. ,

Datong Dist., Taipei City 103012, Taiwan (R.O.C.)